

CARPET & FABRIC STAIN REMOVER

DÉTACHANT TAPIS & TISSU

SPECIALLY FORMULATED

QUICK ACTION
SAFE ON CARPET
FABRIC & CLOTHING

SPÉCIALEMENT FORMULÉ

ACTION RAPIDE
SANS DANGER POUR
TAPIS, TISSU ET VÊTEMENT

PROFESSIONAL QUALITY MAINTENANCE PRODUCTS

PRODEXLAB™ CARPET & FABRIC STAIN REMOVER is effective on fabric, carpet, clothing and all washable surfaces to quickly remove stubborn stains. Also be used on indoor or outdoor furniture made of fabric, etc... It removes most dirt and stain too difficult to remove with the help of domestic cleaners.

DIRECTION FOR USE: 1- Test the product on an inconspicuous area of each type of fabric and surface prior to cleaning. If the surface discolors, dilute the product (1:1) with water. 2- For gentle surface or fabric, spray PRODEXLAB™ CARPET & FABRIC STAIN REMOVER on a sponge or a damp clean cloth. 3- Gently scrub the surface and rinse. If needed, spray directly on the stain. Apply full strength on tough stains such as grease, oil, soot, rust and other stains. DO NOT ALLOW TO DRY BEFORE RINSING.

LIMITED WARRANTY: The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

PRODUITS D'ENTRETIEN DE QUALITÉ SUPÉRIEURE

PRODEXLAB™ DÉTACHANT TAPIS & TISSU est efficace sur les tissus, tapis, vêtements et toutes surfaces lavables pour enlever rapidement les taches tenaces. Peut aussi être utilisé sur meubles intérieurs ou de patio faits de tissu etc. Il enlève la plupart des saletés et taches trop difficiles à enlever à l'aide de nettoyeurs domestiques.

MODE D'EMPLOI: 1- Faire l'essai du produit sur une partie discrète de chaque type de tissu et de surface avant de nettoyer. Si la surface décolore, diluer le produit (1:1) avec de l'eau. 2- Vaporiser le PRODEXLAB™ DÉTACHANT TAPIS & TISSU sur une éponge ou un linge humide propre. 3- Nettoyer délicatement la surface et rincer. Si nécessaire, vaporiser directement sur la tâche. Appliquer non dilué sur les taches tenaces telles que, graisse, huile, suie, rouille et autres taches. NE PAS LAISSER SÉCHER AVANT DE RINCER.

GARANTIE LIMITÉE: Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** ÉVITER LE GEL.

Contains: 2-BUTOXYETHANOL, ALCOHOL, C9-11, ETHOXYLATED. Do not ingest. Avoid contact with eyes, may cause eye irritation. Avoid contact with skin. Handle with care. Keep out of reach of children. **FIRST AID TREATMENT:** If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. **EYES:** Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. **SKIN:** Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: BUTOXY-2 ÉTHANOL, ALCOOL, C9-11, ÉTHOXYLATE. Ne pas ingérer. Éviter tout contact avec les yeux, peut provoquer des irritations aux yeux. Éviter tout contact avec la peau. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. **PREMIERS SOINS:** En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. **YEUX:** Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. **PEAU:** Laver la peau contaminée à l'eau et au savon.



UPC : 8 01098 09100 6



www.prodexlab.com

MADE IN / FABRIQUÉ AU

1 800 771-6728 • St-Hyacinthe, QC J2R 1E4